



Jean Boivin, PhD

Directeur General

BlackRock Investment Institute (BII)

Jean Boivin, PhD, est Directeur General du BlackRock Investment Institute (BII). Il est chargé d'exploiter l'expertise de BlackRock en matière d'investissement et de générer de la recherche exclusive pour aider les gestionnaires de portefeuille et les clients à naviguer les marchés financiers. Dr Boivin dirige la recherche de BII sur la macroéconomie, l'investissement durable, la géopolitique et la construction de portefeuille. Le réseau de stratèges et l'équipe de publication de BII diffusent ces informations aux clients et aux médias du monde entier.

M. Boivin est membre du *Global Operating Committee* et du *Global Executive Investment Subcommittee* de BlackRock.

Avant de rejoindre à BlackRock en 2014, M. Boivin était sous-gouverneur de la Banque du Canada et sous-ministre délégué des Finances, représentant du Canada au G7, au G20 et au Conseil de stabilité financière. M. Boivin a également enseigné à la Columbia Business School et à HEC Montréal, et a publié de nombreux articles sur la macroéconomie, la politique monétaire et les finances. M. Boivin a obtenu un B.Sc. diplôme de l'Université de Montréal et un doctorat en économie de l'Université de Princeton.



Jean Boivin, PhD
Managing Director
BlackRock Investment Institute (BII)

Jean Boivin, PhD, Managing Director, is the Head of the BlackRock Investment Institute (BII). He is responsible for harnessing the firm's investment expertise and generating proprietary research to help BlackRock's portfolio managers and clients navigate financial markets. Dr. Boivin drives BII's research on macroeconomics, sustainability, geopolitics and portfolio construction. BII's global strategist network and publications team bring these insights to clients and the media.

Dr. Boivin is also a member of BlackRock's Global Operating Committee and the Global Executive Investment Subcommittee.

Prior to joining BlackRock in 2014, Dr. Boivin served as Deputy Governor of the Bank of Canada and Associate Deputy Finance Minister, serving as Canada's representative at the G7, G20 and Financial Stability Board. Dr. Boivin has also taught at Columbia Business School and HEC Montreal, and has written widely on macroeconomics, monetary policy and finance. Dr. Boivin earned a B.Sc. degree from the Université de Montréal, and a PhD from Princeton University in economics.